
 
 
 

Møteprotokoll  
 
  

Råd  Møtedato  Tidspunkt  
Tveit menighetsråd  20.03.2024 Kl.19 -21 
  

  
  Møtested: Tveit Kirke 

Neste Menighetsrådsmøte: 24. april 2024 
  
Tilstede:  
Medlemmer: Jørgen Skogstad Kleiven, Frode Hanuren, Roald Stenseide, Ann 
Cathrin Hofstad Tangseth, Marit Hanuren, Erita Gangdal, Randi Torgersen 
 
 Meldte forfall: Thor Arne Borlaug og Jo Båtevik 
 
 

Administrasjonen:   
  
  
Andre fremmøtte: Karen Margrete Hugaas Myrdal 
 
Underskrifter:  
  
Kasserer: Karen Margrete Hugaas Myrdal   
 
Sekretær: Karen Margrete Hugaas Myrdal   
  
Møteleder: Frode Hanuren       
  

SAKSUTREDNING   Saker 
21.02.2024  Tveit menighetsråd   15-19/2024 
Saksbehandler:     
  
Åpning v/ Randi  
 

 
o Referatet fra møtet 21.februar ble godkjent med en merknad. 

 
o Innkalling/saksliste ble godkjent. 

 



o Orientering om Vårbasaren 2024, 13.april (status)  
 
Alt er i rute til loddsalget på Ravnanger senter torsdag 21.mars og fredag 5.ap-
ril. Det er ordnet med plakater og gevinster, og det er laget vaktordning for de 
som skal stå på stand. 
 
Komiteen har ikke fått ja fra musikalske krefter denne gangen, så det blir ikke 
et musikalsk innslag på basaren. Det blir servering av kaffe og kaker og åre-
salg. Salg av loddbøker er godt i gang. Soknerådet og Kirkeforeningen bidrar 
med kaffemat. 

  
 

 
Saker: 

 
15/2024 Høyrente konto Tveit Sokn, Orientering ved kasserer 
 
Det er opprettet en Sparekonto Bedrift, som en konto under Tveit Sokn. Rentesatsen 
er pr nå 3,25 %, og det er 12 gebyrfrie uttak i året. Det er overført 110 000 kr til 
denne kontoen. 
 
16/2024 Organisering av Årsmøte - Årsmelding m/regnskap, forslag til vedtak  
 
Vedtak: Årsmøtet organiseres som tidligere år. Leder, prest og kasserer informerer 
om henholdsvis menighetens arbeid, statistikk og regnskap. Årsmeldingen med 
regnskap ble vedtatt uten endringer. 
 
17/2024 Skaperverkets dag 2. Juni, Friluften, Plan for gjennomføring 
 

o Grillhuset i Kollevåg er leid fra kl.10.00 til kl.16.00.  
o På Bergen og Omland Friluftsråd sin nettside finnes en liste med viktig 

informasjon til leietaker.  
o Soknerådet må rigge til i forkant av gudstjenesten.  
o Prøver å få til annonsering i Askøyværingen, Askøy 24 og på sosiale medier. 

Roald tar kontakt med Yngve Johnsen og Tom Stian Karlsen.  
o Erita planlegger en aktivitet for alle etter gudstjenesten. Natursti ble nevnt som 

en mulig aktivitet. 
 
Husk å ta med: 

o Det blir grilling. Ta med mat og drikke. 
o Grillkull 
o Elektrisk orgel 
o Lydanlegg 
o Noen stoler 
o Toalettpapir 



 
18/2024 Gudstjenesteplan Høsten 2024  
 
Vedtak: Gudstjenesteplanen ble redigert og vedtatt. Jørgen fører endringene og 
sender redigert plan til sokneråd og teammedlemmer. 
 
Det ble reist et spørsmål om det fortsatt skal være to julegudstjenester. 
 
Vedtak: I 2024 blir det to julegudstjenester. Når besøkstallene for disse 
gudstjenestene foreligger, settes saken opp på nytt. 
 
 
19/2024 Evaluering av fasteaksjonen, 2024, tanker om 2025 
 
Årets fasteaksjon ble gjennomført på beste måte. Konfirmantene var både 
pliktoppfyllende og høflige og gjorde en god innsats som bøssebærere. 
 
Planen med å sette inn kontantene i butikk fungerte utmerket. Det ble nødvendig med 
to innskudd, da innsamlet beløp var høyere enn 20 000 kr. Bøssebærerne samlet inn 
21 120 kr. Kirkeofferet 10.mars ble på 2959,50 kr. Totalt ble det samlet inn 
24 079,50 kr på kirkeoffer og bøsser. I tillegg til dette kommer beløpet på vipps. 
Dette beløpet blir ikke klart før tidligst i juni. 
 
Kan fasteaksjonen gjennomføres på andre måter? Det ble nevnt noen alternativ som 
sponsorløp og basar. Jørgen tar kontakt med Fjellhamar menighet, som ikke har 
tradisjonell bøsseaksjon. 
 
Vedtak: Fasteaksjonen 2025 settes opp som sak på møtet i august. 
 
Meldinger/Post: Rapport Tårnagenter 2024, Pia Melby, Tveit kirke/Ask kirke   
      

Eventuelt:  

 

o Årmøtet 7.april er ikke annonsert i Amen.  

 

Vedtak: Randi setter inn annonse i Askøyværingen. 

 

o Gudstjenesten på 17.mai skal avholdes på kirketrappen. Den blir flyttet inn i 
kirken dersom været er dårlig.  

 

Vedtak: Frode sender mail til leder av FAU ved Tveit skole og spør om det er mulig 



å få til et samarbeid. Det er ønskelig at skolen sitt tog skal komme opp til kirken for å 
delta på gudstjenesten. 

 

o Utsmykning av menighetssalene. Det er nydelige kirketekstiler i Foldnes kirke. 
Kan det være noe for Tveit kirke? 

 

Vedtak: Settes opp som sak på møtet i april. Erita skaffer bilder og viser til 
soknerådet. 

 

Neste møte er onsdag 24.april.     


